
Załącznik nr 10 do protokołu 

22 sesji Rady Gminy  

 

 

 
Na wspólnym posiedzeniu komisji Rady w dniu 2 grudnia 2020r. poruszono temat uzupełnienia sprawozdania z 

posiedzenia komisji z dnia 26 listopada 2020r. dotyczących omawianych tematów.  

  

Tematy poruszane na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 26 listopada 2020r.  

 

✓ Ul. Poznańska – brak znaków informacyjnych, że jest to ciąg pieszo- rowerowy 

✓ Postawienie znaków ograniczających tonaż na drodze Drzęczewo i na ul Drzęczewskiej 

✓ Odmalowanie balustrad znajdujących się przy schodach na ul. Warszawskiej 

✓ Doświetlenie przejść dla pieszych przy ul Strzeleckiej, Gostyńska i CPN 

✓ Dostosowanie GOK do osób niepełnosprawnych 

✓ Wykonanie parkingu na placu targowym 

✓ Jak wygląda realizacja budowy masztu telefonii komórkowej który ma powstać w pobliżu przedszkola 

w Piaskach 

✓ Środki unijne -  przygotowanie zestawienia ile i jaka kwota 

✓ Budynek przy ul Dworcowej po starych traktorach –możliwość zabezpieczenia terenu lub możliwość 

przejęcia nieruchomości 

✓  

✓ Pobudowanie chodnika bądź ścieżki pieszo-rowerowej w  Szelejewie Pierwszym w kierunku Zalesia 

✓ Budowa ścieżki rowerowej Piaski -  Godurowo 

 

(Oświetlenie + chodnik (cmentarz w kierunki MONDI było  ujęte w sprawozdaniu na sesji  26 listopada) 

 

 

Sprawozdanie  z wspólnego posiedzenia komisji z dnia 2 grudnia 2020r.  

Dnia 2 grudnia 2020r. odbyło się wspólne posiedzenie komisji Rady w którym uczestniczyli radni wg  listy 

obecności. 

 Na posiedzeniu radni analizowali i opiniowali projekty uchwał, które będą podejmowane na dzisiejszej sesji 

Przed przystąpieniem do omawiania projektów uchwał Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju 

poinformowała , że na dzisiejszym posiedzeniu będą również przedstawione i omawiane zagadnienia ujęte w 

planie pracy  komisji Budżetu i Rozwoju  

Pierwszym projektem uchwały  do omówienia był  budżet na 2021r, oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa na 

lata 2021 2025. 

 W pierwszej kolejności Skarbnik Gminy zapoznała Radnych z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie projektu budżetu na rok 2021, wieloletniej prognozy finansowej oraz możliwości sfinansowania przez 

Gminę deficytu budżetowego 

Wszystkie opinie są pozytywne. 

 

  Następnie Skarbnik gminy szczegółowo przedstawiała budżet na 2021r. i odpowiadała na pytania radnych 

 a dotyczyły one między innymi: 

✓ Dochody i wydatki  z parkingu na Rynku w Piaskach 

✓ zadłużenia w gospodarce komunalnej,  

✓ wywozu odpadów komunalnych,  

✓ przygotowanie wykazu wpływu  podatku dochodowego do Gminy,  

✓ PPK, 

✓  podwyżek dla pracowników administracji, 

✓  środki funduszu sołeckiego, 

✓  schroniska dla psów w Henrykowie a także przytuliska znajdującego się na PSZOK, 

✓ Poruszono sprawę Ściągalności świadczeń alimentacyjnych.  

✓ Podczas omawiania budżetu radni pytali czego dotyczą niektóre zapisy w danym dziale, rozdziale czy 

paragrafie  Odpowiedzi udzielała Pani Skarbnik 

Następnie Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Piaski 

na lata 2021 – 2025 

Projekty uchwał zostały przegłosowane i pozytywnie zaopiniowane przez wszystkich obecnych radnych 



 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała ,że dwa ostatnie punkty są przyjęte planem pracy Komisji Budżetu i 

Rozwoju  

Poprosiła członków Komisji o zapoznanie się z analizą realizacji wydatków z Funduszu Sołeckiego w 2020r a 

wójta o złożenie informacji o wykonanych inwestycjach na terenie Gminy w roku 2020 

Pan Wójt przedstawił  Informację o wykonanych inwestycjach na terenie gminy i omówił zadania inwestycyjne 

zaplanowane do wykonania w  2021r 

 

W wolnych głosach i wnioskach  poruszano również tematy:  

 

Pan Radny Naskręt poprosił o przygotowanie wykazu wpływu podatku dochodowego do gminy zapytał 

również  

o złożone wnioski na pozyskanie środków zewnętrznych Pan Wójt dodał ,że gmina wystąpiła do 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i złożyła stosowne wnioski na 3 inwestycje 

--  kanalizacja w Strzelcach Wielkich 

-- modernizacja GOKu 

-- budowa nowej szatni w Piaskach 

Zaznaczył również ,że trzeba mieć na uwadze drogę Strzelce Wielkie Tanecznica gdy   powiat otrzyma 

dofinansowanie do tej drogi  o które wystąpił to wtedy będzie się zwracał o dofinansowanie tego zadania. 

Pan wójt odniósł się również do tematu Przebudowy ulic przyległych do Rynku w Piaskach wraz z budową 

kanalizacji deszczowej  ponieważ upływa termin ważności dokumentacji więc należy rozpocząć realizację tego 

zadania 

 

Następnie omówił temat pobudowania osadnika i separatora w Strzelcach Wielkich Pan Wójt uznał że separator 

będzie w pełni wykorzystany i będzie spełniał swoją rolę ,dodał, że na dzień dzisiejszy wszyscy mieszkańcy 

wykazali się fakturami za wywóz ścieków dodał również  że nawet gdy wszyscy mieszkańcy podłączą się do 

nowej kanalizacji 

to zawsze woda jest zabrudzona więc zamontowanie osadnika i separatora jest w pełni uzasadnione Poruszono 

również sprawę odmulania stawu w tej miejscowości 

Pan Radny Naskręt zapytał o możliwość wymiany do strony trybun siatki przy boisku sportowym w Piaskach  

Wójt poinformował że remontu szatni Korony Piaski bez dofinansowania Gmina nie wykona ,płot zostanie 

naprawiony a także nawodnienie jeżeli będą środki 

Pan Radny Jańczak zapytał czy wszystkie lampy energooszczędne zostały spłacone i czy powstaną nowe punkty 

Wójt poinformował ,że w tym roku kończy się spłata lamp  nowe punkty powstaną zgodnie z kolejnością 

zgłoszonych wniosków dodał że lampy będą zakładane ekonomiczne bardzo oszczędne Oświetlenie będzie 

typowo uliczne 

Pan Wójt odniósł się również do punktu z poprzedniego posiedzenia komisji gdzie Pan Radny Porzucek zapytał 

o chodnik i  doświetlenie drogi koło cmentarza w Piaskach nadmienił że po posiedzeniu udaje się na rozmowy 

do MONDI  który deklaruje pomoc w kosztach realizacji tego zadania 

Radna Karolina Przybylska zapytała o możliwość doświetlenia ścieżki pieszo –rowerowej Piaski – Strzelce 

Wielkie Wójt odpowiedział, ze sprawa powinna być uzgodniona z powiatem ,który musiał by współfinansować  

tą inwestycje  

Radni uznali że przydało by się doświetlenie wszystkich  ścieżek rowerowych 

Następnie Pan wójt  odpowiedział na pytanie zadane podczas posiedzenia ostatniej komisji Rady  

 

- znaki na ścieżce pieszo – rowerowej na  ul Poznańska będą postawione 

- Doświetlenie przejść dla pieszych przy ul Strzeleckiej, Gostyńska i CPN w terminie późniejszym 

Pan radny Naskręt zwrócił uwagę czy na Ul Kasprzaka zostały naprawione i oczyszczone studzienki 

kanalizacyjne wójt odpowiedział że przy odbiorze nic nie wskazywało na to  żeby kanalizacja była nie 

przeczyszczona  

 

Pani Radna Powicka dodała że brama wjazdowa jest do naprawy na PSZOKU ,dodała że przydały by się nowe 

budy dla psów   dodała że jest potrzeba  przy modernizacji GOKu uwzględnić osoby niepełnosprawne   

 

Pan radny  Naskręt zabrał głos w sprawie przejęcie budynku po starych  traktorach w Piaskach Powiedział ,że 

mieszkańcy pytają  o możliwość przejęcia budynku Czy przyszłościowo dla zasobów gminy mogłoby tam 

powstać Centrum edukacyjne czy muzeum lokalne Czy KOWR na działalność pożytku publicznego mógłby 

przekazać gminie nieodpłatnie 



 Wójt odpowiedział że KOWR na pewno nie przekaże terenu  gminie nieodpłatnie natomiast konserwator będzie 

kazał odtworzyć budynek tak jak jest czyli gliniaste ściany  Na to są potrzebne środki finansowe Omówił 

również sprawę przejęcia budynku PKP w Piaskach   

  

Pan Sekretarz poinformował, że co roku sporządza się mapę zagrożeń na terenie Gminy i  PKP będzie wskazane 

jako kolejne miejsce 

 

Na tym posiedzenie  stałych komisji zakończono 

 

       Przewodnicząca posiedzenia  

       Maria Wesołek 

 

  

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 


